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MUNICIPIUL ALBA IULIA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat azi 4 aprilie  2014, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local
al municipiului  Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  398/2014  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Fiind ședință extraordinară, proces verbal nu avem. Dau cuvântul

domnului președinte ales Iancu Gheorghe.”
Iancu  Gheorghe:  "Din  totalul  de  21  de  consilieri  aleși,  sunt  prezenți  20  de

consilieri.  Lipseşte domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.  Aşadar şedinţa noastră
este legal constituită.”

Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre
participă:  domnul  Primar  Mircea  Hava,  doamna  Teofila  Ţîr  –  director  executiv,
doamna Silvia Moldovan – director tehnic,  doamna Georgeta Rânghet - Şef Serviciu
administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară,   d-na  Mihaela
Petcu - consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate
tutelară,   doamna  Călin  Hedviga  -  arhitect  şef,  dl.  Gabi  Armean   -  șef  Serviciu
administrare  și  monitorizare  utilități  publice,   domnul  Mihai  Pripon  -  consilier  în
cadrul Serviciului administrarea patrimoniului local  precum şi presa."

Iancu Gheorghe: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru
această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este
pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."
            Iancu  Gheorghe: "Pe ordinea de zi avem 18 proiecte de hotărâri. Suplimentar
s-a introdus proiectul nr. 19:  Proiect de hotărâre  privind  însusirea expertizei tehnice
judiciare  –  completare  I,  efectuata  în  Dosar  nr.7554/176/2012  aflat  pe  rol  la
Judecatoria Alba Iulia.”

Iancu Gheorghe: ”Și acum vă prezint următorul 

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Proiecte de hotărâri privind: 

1.  Execuția  bugetului  general  de  venituri  și  cheltuieli  pe  anul  2013  al
municipiului Alba Iulia 

2. Aprobarea cuantumului  comisionului  la fondul de risc ce va fi  perceput de



municipiul Alba Iulia societății comerciale Apa CTTA
3. Aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul ”Conservarea și

revitalizarea Caponierei dintre Bastionul Sf.  Elisabeta și  Bastionul Carol – Cetatea
Alba Carolina – Municipiul Alba Iulia, Ars Convivialis Romana la Apulum”

4. Aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul ”Consolidarea
și refuncționalizarea imobilului situat pe strada Militari nr. 3 în vederea amenajării
spațiului cultural VIE ANTIQUITAS – MunicipiulA lba Iulia”

5.  Participarea  Municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  ”Conservarea  și
Revitalizarea Caponierei dintre Bastionaele Sf. Elisabeta și  Bastionul Carol, Cetatea
Alba  Carolina,  județul  Alba.  Ars  Convivialis  Romana  la  Apulum”,  finanțat  prin
Programul PA16/RO12 Conservarea și revitalizarea patrimoniului cultural și natural –
Proiecte  mari,  parte  integrantă  a  Mecanismului  Financiar  al  Spațiului  Economic
European 2009-2014

6.  Participarea  Municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  ”Consolidarea  și
refuncționalizarea  imobilului  situat  pe  strada  Militari  nr.  3  în  vederea  amenajării
spațiului cultural VIE ANTIQUITAS – MunicipiulA lba Iulia” finanțat prin Programul
PA16/RO12 Conservarea și revitalizarea patrimoniului cultural și natural – Proiecte
mari,  parte  integrantă  a  Mecanismului  Financiar  al  Spațiului  Economic  European
2009-2014

7. Desfășurarea activităților comerciale de tip COMERȚ STRADAL în Cetatea
Alba  Carolina  –  ZONA INTERIOARA A FORTIFICATIEI,  delimitata  de  conturul
exterior al bastioanelor si curtinelor municipiului Alba Iulia

8. Închirierea prin licitație publică a unor terenuri  situate pe traseul  șanțurilor
fortificației de tip ”Vauban” din Alba Iulia în scopul amenajării de terase sezoniere

9. Modificarea Regulamentului privind amplasarea, organizarea și funcționarea
teraselor  sezoniere  în  municipiul  Alba  Iulia,  aprobat  prin  Hotărârea  nr.  94/2013 a
Consiliului local 

10. Aprobarea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia 
11. Aprobarea unor modificări în statul de funcții al aparatului de specialitate al

Primarului municipiului Alba Iulia și al Serviciului public de asistență medicală aflat
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

12. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru activități culturale

13. Aprobarea acordării de sprijin financiar unor unități de cult din municipiul
Alba Iulia 

14. Organizarea evenimentului de sărbătorire a cuplurilor care împlinesc 50 de
ani de căsătorie și aprobarea acordării unor sume de bani acestora

15. Aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Căminului pentru
persoane vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba
Iulia 

16. Însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil (spațiu comercial)
situat în Alba Iulia, str. Nicolae Balcescu

17. Parcelarea și  înscrierea dreptului de proprietate asupra unui imobil  (teren)
situat în Alba Iulia, P-ța Iuliu Maniu, lângă BL. P1AB



18.  Parcelarea  și  înscrierea  dreptului  de  proprietate  a  municipiului  Alba  Iulia
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gemina

19. Proiect de hotărâre privind însusirea expertizei tehnice judiciare – completare
I, efectuata în Dosar nr.7554/176/2012 aflat pe rol la Judecatoria Alba Iulia.

Iancu Gheorghe: ”Vă propun să începem cu proiectul nr. 1 al ordinii de zi.”

1.  Execuția  bugetului  general  de  venituri  și  cheltuieli  pe  anul  2013  al
municipiului Alba Iulia.

 Se  dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila  Țîr:  ”V-am  predat  materialele.  După  cum  știți,  execuția  bugetului  de
venituri și cheltuieli a fost aprobat trimestrial, chiar și în trimestrul  IV al anului 2013
până  în  data  de  10  a  fost  execuția.  Aceasta  este  execuția  pe  care  v-am  predat-o
dumneavoastră în materiale pentru întreg anul 2013, așa cum prevede legea ca să fie
supus aprobării pe întreg anul 2013. Ea a fost încă odată, repet, supusă spre aprobare pe
trimestre.”

Pleșa Gabriel: ”Doamna directoare! Aceasta?”
Teofila Țîr: ”Nu. La fiecare început de an, început de an fiind  martie, aprilie până

în luna mai spune Legea nr. 273/2006 că trebuie aprobată execuția  bugetului de venituri
și cheltuieli pe anul anterior.”

Zdrânc Daniel: ”De ce nu avem la dosar și raportul de specialitate.”
Teofila Țîr: ”Raportul de specialitate este. Cum nu îl aveți?”
Zdrânc Daniel: ”Raportul de specialitate nr. 23584 eu nu îl am la materiale și chiar

aș vrea să îl văd.”
Teofila Țîr: ”Diferența între raportul de specialitate și ceea ce aveți dumneavoastră

este faptul că aici scrie raport de specialitate, în acel raport pe care îl predau domnului
secretar și aici am spus defalcarea  veniturilor și cheltuielilor  pentru că așa am supus în
fiecare an aprobării  Consiliului  local.  Deci,  nu este diferență. Acesta este raportul de
specialitate practic. Numai că nu scrie raport. Se poate verifica la original la dosarul cu
proiecte. E raport de specialitate. Și aici am spus defalcarea  veniturilor ca fiind anexă la
proiect.”

Iancu Gheorghe:  ” Discuții dacă  mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 96/2014



2. Aprobarea cuantumului comisionului la fondul de risc ce va fi perceput de
municipiul Alba Iulia societății comerciale Apa CTTA.

Se  dă cuvântul  doamnei Teofila Țîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
      Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila  Țîr:  ”Atașat  proiectului   aveți  raportul  de specialitate  unde,  în lux de
amănunte cred că v-am explicat. Dacă credeți că nu am fost suficient  de explicită, vă
rog să îmi spuneți. Știți că noi  am contribuit cu o cotă  de 20,936 la împrumutul
contractat de Apa CTTA. Și conform Legii nr. 273/2006 suntem obligați să constituim
un fond de risc, în cazul în care, doamne ferește s-ar întâmpla ceva  și nu ar putea să
își achite  ratele și dobânzile. Astfel, am procedat la constituirea  acestui fond de risc
și  cuantumul  acestui  comision  este  de  1,05  așa  rezultând  din  calculele   aplicate
conform Ordinului nr. 1803.”

Pocol Dorin: ”Pe cât timp se derulează?”
Teofila  Țîr:  ”Contractul  se  derulează  pe  o  perioadă  de  13  ani,  fiind  3  ani

perioada de grație. Și, după cum vedeți, am zis  că acest fond de risc  să fie aplicat în
fiecare an, în 3 ani fiind perioada de grație  până la 30 aprilie a fiecărei luni.”

Pocol Dorin: ”Fondul acesta de risc îl constituie Primăria?”
Teofila Țîr: ”Primăria. Da. Și constituit într-un fond. Deci, o parte. La noi revine

aproape 74 de mii și 200.”
Pocol Dorin: ”Acesta face parte din contractul de contractare a creditului?”
Teofila Țîr: ”Nu face parte din contract. Contractul este încheiat între Apa CTTA

și banca finanțatoare. Noi avem obligația  ca municipiu, ca instituție publică dacă am
garantat pentru acel împrumut pentru partea noastră în bugetul respectiv să constituim
acest  fond  de  risc.  Deși  nu  există  probleme.  În  situația  existentă,  faptul  că  se
încadrează în clasa performantă A, nu există arierate, nu există riscuri financiare. Dar
obligația noastră este să respectăm  legea. Și legea zice să constituim acest fond de
risc.”

 Pocol Dorin: ”Fondul acesta de garantare se ia parcă  în cei trei ani de grație,
nu?”

Teofila Țîr: ”Acest fond de risc, nu de garantare. Acest fond de risc da, în cei
trei ani ca să ajungem  la suma de garantare. Se împarte aici suma calculată.”

 Pleșa Gabriel: ”Suma este aceasta de 74?”
 Teofila Țîr: ”Exact. La trei ani. Și în fiecare an se constituie.”
 Pleșa Gabriel: ”Avem de ales?”
 Teofila Țîr: ”Este în beneficiul Primăriei, domnul Pleșa!”
 Pleșa Gabriel: ”Da. Știu.”
 Teofila Țîr: ”Te asiguri cât de cât.”
 Pleșa Gabriel: ”Stați puțin! Beneficiul Primăriei! Nu te atingi de banii aceștia!

Clar! Doar în cazuri de riscuri financiare!”



 Teofila Țîr: ”În cazul în care nu plătesc o rată  sau dobândă. Nu te atingi de ei
în rest. Acolo rămân banii până la rambursarea împrumutului. Însă, dacă există riscuri
financiare și societatea  nu își poate achita  la un moment dat rata sau dobânda, pot să
apelez. Așa spune Legea nr. 273.”

Iancu Gheorghe: ”Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul de hotărâre  a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 97/2014

3. Aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul ”Conservarea și
revitalizarea Caponierei dintre Bastionul Sf.  Elisabeta și  Bastionul Carol – Cetatea
Alba Carolina – Municipiul Alba Iulia, Ars Convivialis Romana la Apulum”

Se  dă cuvântul  doamnei  Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Silvia Moldovan: ”Este vorba de obiectivul pentru care noi vrem să continuăm
acțiunea de promovare a zonei istorice. Și, așa cum ați observat  din raport intenționăm
să depunem o cerere pe programul de finanțare privind conservarea și  revitalizarea
patrimoniului  cultural  și  natural  ca  parte  integrală  a  mecanismului  financiar.  La
momentul  la  care  noi  am  făcut  raportul  de  specialitate,  cel  puțin  nu  aveam
documentația integrală și parcelată. Am determinat valoarea investiției luând în calcul
prețurile medii pe construcții. Nu aveam alt reper și atunci aș vrea să vă rog acum  să
fiți de acord ca valorile  cuprinse  în anexa la proiect  să le modificăm și să le trecem
pe cele care au rezultat  din documentația tehnică după evaluarea  tuturor cheltuielilor,
atât cele legate  de utilități și amenajări exterioare și mobilare și utilare  cât și cele de
adaptare la noile ….”

Zdrânc Daniel: ”Cu ce procent participă Consiliul local?”
Silvia Moldovan: ”Consiliul local în acest program …”
Crina Dumitrescu: ”E următorul punct.”
Silvia Moldovan: ”O să vedeți că, colega va veni cu proiectele care sunt!”
Zdrânc Daniel: ”Dar trebuie să știți cât e cota de cofinanțare. 2, 10, 5, 8?”
Crina Dumitrescu: ”2%.”
Zdrânc Daniel: ”Doi?”
Crina Dumitrescu: ”Da.”
Silvia Moldovan: ”Dar sunt proiectele?”
Pocol Dorin: ”E proiectul nr. 6, nu?”
Silvia Moldovan: ”Da.”
Pocol Dorin: ”Dar mai am și eu o întrebare. Aici la punctul nr. 3, din ceea ce ați

vorbit dumneavoastră până acum la punctul nr. 6 a același lucru  cu alte sume. 558 de
mii de euro ce reprezintă? Studiul tehnic sau investiția?”

Silvia Moldovan: ”Eu tocmai acum vreau să vă cer îngăduința  să modificăm



valorile și să le punem pe cele care au rezultat.”
Pocol Dorin: ”La 6?”
Silvia Moldovan: ”La 3.”
Albani Rocchetti Simone: ”Uitați-vă în raportul de specialitate!”
Pocol Dorin: ”Lasă-mă că eu le-am citit pe amândouă și sunt același lucru! Este

558 de mii!”
Silvia Moldovan: ”Domnul Pocol! Vă rog să mă ascultați  până la capăt  și poate

după aceea înțelegeți!”
Pocol Dorin: ”Poate!”
Silvia Moldovan: ”Acolo, calculul pe care îl aveți în anexă  trecut  este făcut  pe

baza unui preț unitar  stabilit, mă rog,  luat ca și preț mediu  pentru construcțiile …”
Pocol Dorin: ”Vă referiți la 558 de mii?”
Silvia Moldovan: ”Deci, nu mai este atâta. Vă spun acum cât e prețul corect.”
Pocol Dorin: ”Deci, noi nu îl avem?”
Silvia Moldovan: ”Nu îl aveți. Acum vreau să vi-l spun.”
Pocol Dorin: ”Spuneți-l!”
Silvia  Moldovan:  ”Valoarea  rezultată  după  calcularea  întregului   ansamblu

aferent acestui obiectiv este de 6 milioane 189501 reprezentând 1 milion 384459 euro
la un preț euro de 4,44.”

Pocol Dorin: ”Dumneavoastră vedeți cât e suprafața? Nu vă supărați!”
Silvia Moldovan: ”Văd!”
Pocol Dorin: ”416 mp construiți ceea ce înseamnă 3328 euro/mp.”
Onețiu Cornelia Maria: ”Fonduri europene. De ce nu?”
Silvia Moldovan: ”Nu e vorba de asta. Toate studiile le vor face specialiștii.”
Pocol Dorin: ”3300 euro/mp!”
Silvia Moldovan: ”Domnul Pocol! Nu se pune problema de intervențiile  pentru

construcție  în  acest  caz.  Dacă  luați  în  analiză  și  vedeți  care  este  tematica  acestui
proiect  și ce se întâmplă acolo, că de acolo nu se determină doar  pentru reabilitarea,
reconstruirea și, mă rog, amenajarea spațiului respectiv  și să ne uităm la niște pereți, la
niște încăperi.  Acolo este vorba de pardoseală  cu mozaic specific epocii   romane,
acolo  este  vorba  de  băi  special  făcute,  acolo  este  vorba  de  mobilier  special,  de
mozaicuri, de pereți.”

Pocol Dorin: ”Din ce e acel mobilierul, nu vă supărați, de e așa special?”
Silvia Moldovan: ”Domnul Pocol! Eu sunt inginer de meserie!”
Pocol Dorin: ”Și eu!”
Silvia Moldovan: ”Toate calculele acestea le-au făcut specialiștii în domeniu.

Avem un  studiu  amplu  făcut  de  către  Universitatea  1  Decembrie  cu  care  suntem
parteneri  în  acest  proiect.  Tot  ceea  ce  înseamnă   studiu  de  evaluare,  mobilare  și
propuneri  de decorațiuni   și  adaptarea spațiului  la funcțiunea aceasta  este făcut  de
specialiștii în domeniu. Eu sunt datoare să vă spun   ce a rezultat din documentație.”

Pocol Dorin: ”Eu nu pot să îmi exprim nici o părere pentru că eu nu am văzut
documentația tehnică. De unde au luat ei prețurile acestea?”

Silvia Moldovan: ”Eu vă dau acum ocazia să o vedeți.”
Pocol Dorin: ”Cum să o văd?”



Silvia Moldovan: ”O aduc și v-o las să o citiți.”
Pocol Dorin: ”Eu nu sunt chiar străin de construcții!”
Silvia Moldovan: ”Eu nu am spus că sunteți străin  și eu nici nu vă pot opri să

comentați! Acestea sunt calculele care au rezultat  și asta am vrut să vă spun. Că ceea
ce am pus în raport  au fost  valori luate  din aplicarea unui preț  mediu  pentru o
construcție de restaurare, doar atât, la suprafața noastră. Ei, după ce proiectul a fost
închegat  cu  toată  cheltuiala,  vă  pot  desfășura,  o  să  încerc   să  desfășor  să  vedeți
structura devizului general.”

Pocol Dorin: ”Spuneați de pardoseală. O aduce cumva din Italia? Marmura.”
Paul Voicu: ”Domnul Pocol! Numai puțin! Dacă îmi dați voie!”
Pocol Dorin: ”Dacă nu știu despre ce este vorba!”
Paul Voicu: ”Iarăși discutăm în ședința de consiliu de un studiu care este făcut

de specialiști  pentru a pune în valoare un spațiu vechi  pe care îl avem în Cetate. Nu
discutăm de final de licitație, de un contract semnat. Discutăm de un studiu  și niște
prețuri estimative  pentru reabilitarea  acelui spațiu. Așa trebuie prezentat,  doamna
Moldovan, ca să știe! Nu e contract, nu e lucrare, nu cumpărăm nimic!”

Pocol Dorin: ”Probabil contractul ar fi mai mult!”
Paul Voicu: ”Astea sunt discuții politice!”
Silvia Moldovan: ”Haideți  că o să desfășor puțin pe capitole  costurile. Poate

așa vă lămuriți! Pentru amenajările exterioare valoarea …”
Pocol Dorin:  ”Atunci  de ce mai e Consiliu local  dacă vă deranjează că pun

întrebări?”
Paul  Voicu:  ”Nu  mă  deranjează.  Eu  spun  că  discutăm  politic!  Discutăm

probleme tehnice într-un cadru politic!”
Pocol Dorin: ”Atunci haideți să mergem acasă! Nu pot să îmi dau eu seama dacă

nu am nimic tehnic, nu am nici un amănunt! Numai e aleatorie  și să treci orice și să
spui: domnule, acesta este un studiu!”

Paul Voicu: ”Nu l-am trecut noi, domnul Pocol! L-au trecut specialiștii. V-a spus
și doamna Silvia. Am lucrat împreună cu un colectiv de la 1 Decembrie. S-a lucrat pe
restaurare, pe reabilitare. Nu l-a lucrat doamna moldovan, doamna Crina sau domnul
Primar!”

Silvia Moldovan: ”Au fost arheologii, muzeografii și alții.”
Pocol Dorin: ”Atunci, haideți să votăm! Ce să mai discutăm!”
Albani Rocchetti Simone: ”Ideea este că o să mai intre încă odată  în Consiliul

local când o să fie licitație  și așa mai departe. Aceasta este doar o primă discuție.”
Silvia  Moldovan:  ”Acesta  este  un  calcul  estimativ   în  faza  de  cerere  de

finanțare. Haideți să defsășor un pic.
Deci,  amenajările  exterioare  sunt  176  de  mii  lei.  Partea  de  utilități,  racord

electric  în special 15 mii 300, studiile istorice 7020.
Partea de proiectare, consultanță  şi tot ceea ce înseamnă detaliere în faza de

proiectare 21500.
Partea de asistență tehnică din partea proiectantului  și a dirigintelui de șantier

este 20136. Sunt costuri procentuale  din valoarea investiției.
Partea  de investiție  efectivă   este  5  milioane  292  din care   construcțiile  și



instalațiile, domnul Pocol, dacă aici vreți să faceți un raport este de un milion 526500.
Deci, acum puteți să faceți raportul privind costurile  nu construcția. Și vedeți că nu
mai este atât cât ați spus dumneavoastră.

După  aceea,  montajul  utilajelor  tehnologice  10900,  utilaje  și  echipamente
tehnologice  109356.  Dotările  conform  listei,  vă  pot  arăta  că  sunt  de  3  milioane
645255. Deci, acestea sunt dotări specifice acestui spațiu. Lucrările de organizare de
șantier  sunt de 60514, comisionul, datele și toate celelalte  care sunt obligatorii a fi
estimate  22476. Cheltuieli diverse și neprevăzute  care, tot așa, sunt obligatorii într-un
deviz general  conform Hotărârii nr. 98 sunt 555137.”

Ioan Bogățan: ”Cred că s-au reținut toate cifrele!”
Pocol Dorin: ”Da! Nu știu de ce vă deranjează  când vă pune cineva întrebări!

Ar trebui să nu mai venim atunci!”
Ioan Bogățan: ”Corect! Şi asta este o soluţie!”
Mircea Hava: ”Domnul Pocol! Știți prea bine. Când ai o chestiune vi și ți se

pune totul la dispoziție.”
Pocol Dorin: ”La mine e simplu. Am împărțit suma la suprafață și a rezultat un

preț. Deci, nu știu cu ce ar trebui placați pereții respectivi ca să rezulte această sumă pe
metru pătrat!”

Silvia Moldovan: ”Eu vă ofer spre studiu documentația și o să vedeți fiecare
element.”

Pocol Dorin: ”Să știți că întotdeauna o să spuneți că mi se pare ceva aiurea. Eu
nu sunt restaurator! E dreptul meu și sunt obligat să vă pun întrebarea aceasta.”

Silvia Moldovan: ”Vă stau la dispoziție oricând!”
Iancu Gheorghe:  ”Alte  discuții dacă mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot

aprobarea acestui proiect. Cine este pentru?” 
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19  voturi pentru și o abținere Pocol
Dorin.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 98/2014

4.  Aprobarea  documentației  tehnico-economice  pentru  obiectivul
”Consolidarea  și refuncționalizarea imobilului situat pe strada Militari nr. 3 în vederea
amenajării spațiului cultural VIE ANTIQUITAS – MunicipiulA lba Iulia”.

Se  dă cuvântul  doamnei  Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
       Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Silvia moldovan: ”La propunerea Muzeului Unirii  și în parteneriat cu municipiul
am încercat să scriem un proiect  care să dea altă destinație actualei clădiri  care este
cunoscută ca și  Palat al  Copiilor  care din expertiză a rezultat  că, oricum ar trebui
demolată.  Proiectul  prevede că această  construcție   să  fie  demolată  până la  faza de



pivnițe. Doar acestea rămân valabile  în această structură. Și pe această fundație  sau pe
extinderea acesteia să se facă  un spațiu care să funcționeze  ca și spațiu cultural. Valoarea
pe care dumneavoastră o găsiți în proiect  o să vă rog să fiți de acord să o modificăm
pentru că tot așa am procedat. Un calcul estimativ plecând de la un preț  pe metru pătrat,
pe suprafața construită  fără să cunoaștem în detaliu  costurile  pe toată mobilarea și toate
decorațiunile interioare  plus mobilarea curții, inclusiv  realizarea unui amfiteatru roman
în curte. Valoarea investiției rezultată din documentaţia  pe care o am aici este  7. 136490
echivalentul a  1596280 și o durată de execuție de 14 luni în loc de 12 luni.”

Pocol Dorin: ”La ce suprafață pot să împart?”
Silvia Moldovan: ”Suprafața construită desfășurată este de 684 iar incinta care se

dorește a fi amenajată pentru diverse activități  în care să fie lupte cu gladiatori și alte cele
este de 2830 mp.”

Pocol Dorin: ”Aceasta este mai ieftină.”
Silvia Moldovan: ”Păi este mai ieftină pentru că cealaltă e cu totul altceva.”
Pocol Dorin: ”Dar asta o dărâmați de tot?”
Silvia Moldovan: ”Da.”
Rareș Buglea: ”Clădirea nu este foarte rea. Nu poate fi adaptată?”
Silvia Moldovan: ”Nu pare a fi  rea!  Dar din expertiză a rezultat că are grave

probleme de structură.”
Pleșa Gabriel: ”E vorba de Palatul Copiilor?”
Silvia Moldovan: ”Da. Dacă intrați, domnule consilier, o să vedeți!”
Mircea Hava: ”Acolo își desfășoară activitatea copiii. Și ea trebuie demolată. S-au

făcut câteva sondaje ca să vedem. Acolo a fost pe vremuri clădirea monetăriei  unde se
bătea moneda. De aceea vrem să desfacem pivnițele. Poate mai găsim ceva! Au fost alții
înaintea noastră! Deci, totul se încearcă să se reamenajeze.”

Rareș Buglea: ”Dar nu e clădire de patrimoniu?”
Mircea Hava: ”Nu, nu.”
Iancu Gheorghe: "Discuții dacă mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este

pentru?"  
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru și o abținere Pocol
Dorin.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 99/2014

Părăsește sala de ședință domnul consilier Șerdean Dorin Pavel.

5. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului ”Conservarea și
Revitalizarea Caponierei dintre Bastionaele Sf. Elisabeta și  Bastionul Carol, Cetatea
Alba  Carolina,  județul  Alba.  Ars  Convivialis  Romana  la  Apulum”,  finanțat  prin
Programul PA16/RO12 Conservarea și revitalizarea patrimoniului cultural și natural –
Proiecte  mari,  parte  integrantă  a  Mecanismului  Financiar  al  Spațiului  Economic
European 2009-2014

Se dă cuvântul  doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

      Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
  Crina Dumitrescu: ”Să vă spun câteva detalii despre acest program. Schițez doar ce

este esențial. Participăm la o licitație la care bugetul estimat  pe această cerere de proiect
este de 10 milioane de euro. Înseamnă că, la această licitație, dacă tot merg  până în două
milioane sunt șanse  de aprobare  cam … Vedeți care sunt aceste șanse. Înseamnă că
cererile pe care noi le depunem  cu documentele aferente  nimeni nu are interesul  să pună
niște costuri extraordinar de mari  ca să arate că banii se risipesc. Există un ordin al
Ministrului Dezvoltării. Contribuția pentru beneficiarul privat.  Poate să depună  și un
ONG, să depună oricine altcineva, orice instituție din țara aceasta. Este de 15%. Pentru
autoritățile publice finanțarea este integral sută la sută. Deci, noi ce solicităm? Solicităm
din partea programului finanțarea acelor costuri  pe care ei le consideră conform ordinului
eligibile cât și acele costuri cu caracter  neeligibil care nu se încadrează  procentual în
baremurile   stabilite de ei  sau acele cheltuieli conexe  care pot apărea  în momentul
implementării proiectului. De data aceasta  am pus și  modelul de declarație  pe care
domnul Primar  mandatat să semneze în cazul în care  se va aproba aceste cereri de
finanțare el o să semneze. Și ca să poată să declare eligibile aceste costuri  normal trebuie
să aibă și agrementul Consiliului local. Activitățile care se vor desfășura sunt cuprinse în
material. Dacă aveți întrebări vă stau la dispoziție.”

Iancu Gheorghe: "Discuții dacă mai aveți? Nu sunt, așadar supun la vot cine este
pentru."  
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru și 2 abțineri Zdrânc
Daniel, Petric Vasile.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 100/2014

6.  Participarea  Municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  ”Consolidarea  și
refuncționalizarea  imobilului  situat  pe  strada  Militari  nr.  3  în  vederea  amenajării
spațiului cultural VIE ANTIQUITAS – MunicipiulA lba Iulia” finanțat prin Programul
PA16/RO12 Conservarea și revitalizarea patrimoniului cultural și natural – Proiecte
mari,  parte  integrantă  a  Mecanismului  Financiar  al  Spațiului  Economic  European
2009-2014

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre  și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia."

Crina dumitrescu: ”Proiectul nr. 6 este la fel. Ce vreau să vă spun în plus este



faptul că dacă această documentație, cerere de finanțare nu are sorți de izbândă pe
acest contract le vom depune pe POR 2014 - 2020 având aceste documentații tehnice
gata făcute.”

Pocol Dorin: ”Și care este diferența?”
Crina dumitrescu: ”Nu știm decât ceea ce s-a publicat  până la momentul de

față pe acest progra 2014 - 2020. Nu au apărut încă ghidurile. Posibil să apară undeva
la sfârșitul anului acesta. Și cererile respective să fie depuse pe undeva pe la începutul
anului.”

Pleșa Gabriel: ”Deci, se amână cu încă un an?”
Crina Dumitrescu: ”Da. Și eventual vom intra în ședință  dacă cumva depășește doi

ani. dar nu va fi cazul  cu reactualizarea indicatorilor tehnico-economici. Dar nu cred că
va fi cazul. Noi mizăm cel puțin pe aprobarea unuia.” 

Iancu  Gheorghe:  ”Alte  discuții  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  așadar  supun  la  vot
proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru.”
     
S-a adoptat Hotărârea nr. 101/2014

7.  Desfășurarea  activităților  comerciale  de  tip  COMERȚ  STRADAL  în
Cetatea  Alba  Carolina  –  ZONA INTERIOARA A FORTIFICATIEI,  delimitata  de
conturul exterior al bastioanelor si curtinelor municipiului Alba Iulia

Iancu Gheorghe: ”Proiectul este retras de pe ordinea de zi.”

Revine în sala de ședință domnul consilier Șerdean Dorin Pavel.

8.  Închirierea prin licitație publică a unor terenuri  situate pe traseul  șanțurilor
fortificației de tip ”Vauban” din Alba Iulia în scopul amenajării de terase sezoniere.

   Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Inurean Ioan: ”Este vorba de două terase sezoniere în șanțurile Cetății, cele care au
posibilitate de branșament, altele decât  cele în fața spațiilor comerciale care sunt deja cu
contract. Concret, vor fi în Șanțurile Cetății după ultima revizie. Cele două de aici sunt
libere și vor face obiectul unei licitații publice. Cele două tesare de care face proiectul.”

Zdrânc Daniel: ”În proiect e modelul de contract?”
Inurean Ioan: ”Da. Aveți tot acolo.”
Pleșa  Gabriel:  ”Domnul  Inurean!  Dacă  se  aprobă  cele  două  terase,  se  prinde

sezonul acesta?”
Inurean Ioan: ”Vom avea pe ansamblu șase terase funcționale de la 1 mai.”
Pleșa Gabriel: ”Prețul este cel de aici? 0,5 pe metru pătrat?”



Inurean Ioan: ”Da.”
Iancu Gheorghe: ”Alte discuții?”

Mateș Mihaela: ”Cele două terase sunt cele care au fost scoase trei ani la rând.”
Medrea Bogdan: ”Sunt aceleași două terase?”
Inurean Ioan: ”Pe un an de zile cu posibilitatea de prelungire.”
Iancu Gheorghe: "Discuții dacă mai   sunt? Nu  sunt, așadar supun la vot cine este

pentru aprobare."  
      „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 102/2014

Doamna Șandru: ”Vă mulțumesc! Locuiesc pe bulevardul Transilvaniei  și am
făcut nenumărate demersuri în a vă sesiza că duc o viață de calvar  în zonă datorită
teraselor  pe care le-ați amplasat de la revoluție  încoace  în zonele de circulație și în
zonele  care ar trebui să respecte liniștea publică. Deci, există  Legea nr. 61 care vă
avantajează și care spune că îmi aisgurați liniștea! Și nu între orele cutare și cutare! Că
liniștea publică este stipulată în legislație  între ore numai pentru locatari, nu pentru
locuitori! Deci, locuitorii au dreptul la liniște publică pe tot parcursul zilei. Deci, este o
condiție esențială de sănătate! Dacă aveți respect față de populație  în 150 de metrii nu
trebuie să sune aceste terase! Aici era spațiu de circulație, bătrâni, cărucioare, tineri!
Parcuri nu mai prea sunt în Alba-Iulia că le-am desființat! Și atunci,  aici era zonă
pietonală! Suntem aproximativ 3000 de oameni pe o suprafață așa de mică! Există un
procent de ocupare a terenului care ar fi trebuit respectat cât de cât! Și pe vremea lui
Ceaușescu se  respecta!  Există  o  lege!  Sunt  aproximativ 3000 de  cetățeni  chinuiți!
Chinuiți de fumul de la pizzerie  care putea fi evacuat  pe înălțimea blocului M și pe
care îl evacuează la o înălțime mai mică  și ne afumă tot timpul. Chinuiți de antenele
care sunt amplasate în zona intens populată.  Vă rog foarte mult  să aveți  mai mult
respect  față  de  cetățeni.  Noi  nu  suntem  drone  ca  să  circulăm  peste  terasele
dumneavoastră, pe terasele pe care le-ați  amplasat  acolo.  Vă dați  seama că sunteți
intersectați de tot felul de activități de terase acolo! Nu se poate! Ați băgat biciclete,
sunt copii, piste! Noi bătrânii ar trebui să stăm în case și să nu mai deranjăm cu nimic!
Copii și așa mai departe tot acolo în zona de 150 de metrii când avem 3 kilometrii de
șanțuri în Cetate cu toate dotările necesare. Pot să fie copiii adunați acolo  în șanțurile
Cetății   și  nu deranjează pe bieții cetățeni!  Vă mulțumesc din tot sufletul.  Sunteți
atâția reprezentanți ai oamenilor! faceți ceva pentru ei! Nu am investit atâta și oriunde!
Ia gândiți-vă să faceţi cumva ca şi cetăţenii să nu plătească gunoiul! De exemplu, ați
demolat clădirea  în care se făcea colectarea, domnilor, pentru apă și așa mai departe!
Și acum noi plătim chirie  pe spațiul respectiv! Nu e corect, domnule! Fiți mai umani,
domnilor! Vă rog din suflet! Fiți mai umani! Eu sunt bătrână și mor azi mâine  și mă
scap  de  toată  mentalitatea  aceasta!  Dar  vin  tineri  nevinovați  care  ar  trebui  să
beneficieze  de statutul vostru! Mulțumesc că m-ați ascultat!”

9.  Modificarea  Regulamentului  privind  amplasarea,  organizarea  și



funcționarea teraselor sezoniere în municipiul Alba Iulia, aprobat prin Hotărârea nr.
94/2013 a Consiliului local. 

Se dă cuvântul  domnului  Inurean Ioan care  prezintă  proiectul  de hotărâre
precum și raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Ioan Bogățan: ”Dacă îmi dați voie. Comisia a propus, vine cu propunerea, cei
cinci membrii ai comisiei au căzut de acord ca ultima servire să se facă la ora 23,00,
închiderea să se facă la ora 24,00.”

Pocol Dorin: ”În material nu e așa.”
Pleșa Gabriel: ”E propunerea comisiei.”
Mircea Hava: ”Ora 22,00 am discutat și atunci. La ora 22,00 este zi. Acum

regulamentul  îl citiți și o să vi-l prezinte. Dar haideți să discutăm înainte pentru că
sunt  și  domnii  și  doamnele  care  au  terase  acolo.  Nimeni  nu  are  nimic  cu
dumneavoastră. Problemele vi le-ați creat dintre dumneavoastră. Și știți care. Știți care
dintre dumneavoastră. Nu vă este permis să scoateți boxele ăe geam.  Nu este permis
să vă bateți joc de tot! Nu este permis să aveți crâșme! Deci, vă spun cinstit. Crâșme!
Știți ce înseamnă crâșme? Ca în gară! În care să se întâmple evenimente ticăloase! Nu
este permis! Îmi scrieți acolo că poliția! Ce ați vrea să vă mai facem? Poate facem noi
terasele în locul dumneavoastră și dumneavoastră adunați profitul! Înainte a fost și
muzică.  V-am rugat  tot  timpul:  domnilor,  lăsați-o  încet!  Nu,  că  am unu  care  s-a
îmbătat! Nu îmi amintesc și îmi pare rău  că nu e aici Poliția locală  să vedem de câte
ori  ați  sunat  dumneavoastră,  patronii  sau  administratorii  la  Poliția  locală  că  aveți
probleme cu niște consumatori. Știți ce ați făcut? Le-ați dat de băut până au căzut sub
masă! Nu am văzut să vină vreodată cineva că respectivul e beat  și nu îi mai dea să
bea! Asta ați făcut! Și acum veniți să spuneți că nu știu ce se întâmplă! Doamna are
dreptate.  Eu dacă  aș  sta  acolo  sau  dumneavoastră  să  locuiți  acolo,  să  încercați  să
dormiți acolo, ați avea o mare problemă. Și asta, numai datorită modului în care vă
faceți dumneavoastră treaba! Deci, nu toți! Dar măsura este pentru toți! Sunt oameni
care își fac treaba acolo ca lumea. Aveți 10 metrii de exemplu. Când ne ducem acolo e
pe 14 metrii pus! Deci,  de data aceasta fără amendă, fără nimic fiind pe domeniul
public  o să vedeți a doua zi buldozerul care va ridica instalația. Eu nu vă ameninț. Am
discutat cu fiecare în parte. Am fost pe la voi. V-am rugat frumos. Am ajuns să vă rog
frumos! Că asta e treaba mea să vin în fiecare seară să văd ce se întâmplă la terasă!
Am venit și am văzut boxele scoase! Normal, când se deschide ușa, cade tencuiala! Nu
se  poate  așa!  Îmi  spunețică,  clienții!  Eu  nu  cred  că  oamenii,  că  mai  sunt  dintre
dumneavoastră care se duc acolo, vor să stea într-o atmosferă  să le crape timpanul!
Cred că se duc să și discute între ei. Nu își fac numai semne! Deci, asta e! Că aveți 10,
15, 20 de clienți  care sunt mai mult sau mai puțin certați cu legea! Se vede că ei fac
legea la dumneavoastră în casă! Dați-mi voie să vă spun, domnilor! La mine în casă,



casă putând fi și acel local, nu face legea decât patronul! Sau vă este frică că scăpați pe
vreo unul care bea cinci beri? Nu asta este problema! O să vină meciurile! O să veniți
cu televizoarele și să stați acolo până la ora trei! Domnilor, nu avem nici o problemă!
Eu nu înțeleg de ce în altă lume  și noi acum vrem să fim europeni, este plin de terase,
te împiedici  de ele  și  nu urlă nimeni!   Dacă se întâmplă ceva apare poliția  și  în
momentul  acela  s-a  închis  terasa pentru un an de zile.  Nu vrem să facem această
chestiue. Tocmai de aceea vă spun. Concurați să fie bine! Să știți că doamna are și
dreptate, nici nu are dreptate! Dar în parte lucrurile sunt pe aici! Tot ce vedeți legat de
regulamente.  Credeți  că  noi  nu  avem  altă  treabă  decât  în  fiecare  an  să  facem
regulamente? Să stăm să vedem cum ar putea să fie bine. Să vedem de amenzi, să
citim legea. Chiar crede cineva că noi vrem să vă mințim? Îmi spuneți că teii stau așa.
Păi, vă spun eu! Pe tei v-ați călărit o grămadă cu copertinele! Respect! Că le-a rupt cu
mașina! Unu s-a rupt cu mașina sau doi în parcare! Este rău că s-au rupt. Un pic de
grijă! Nu ne pasă! Ei! De data aceasta este un regulament. Consilierii locali îl vor vota.
Sunt sigur că îl  vor vota pentru că ei țin totuși la oraș.  Iar chestiunea cu ora așa
trebuie.”

Rareș Buglea: ”Cu amendamentele făcute de comisie.”
Mircea Hava: ”Da.Chestiunea cu ora 23,00 trebuie pentrucă la ora 22,00e

lumină.  Și  voi  vreți!  De  ce  unele  sunt  frumoase,  cu  flori,  cu  muzică  ambientală
înăuntru și altele, fratele meu, mai ales seara bubuie totul! O să dăm drumul la licitație
în cetate. Puteţi să vă luaţi spaţiu acolo. Vă mai spun încă un lucru. Odată ce încep în
Cetate spațiile comerciale o să vedem dacă pe bulevard   nu o să fie chiar o zonă  din
aceasta  să  ne plimbăm.  Nu o luați  de la  mine pentru toți  ca  un reproș   sau ca o
amenințare. Nu vă ameninț deloc! Știți prea bine că am discutat! Haideți că voi trebuie
să dați tonul! Și dați tonul ca să fie un lucru ok! Și acolo pot să rămână  și copii de
copiii voștri! Foarte mulți s-au conformat. Niște reguli care, atenție: în Sibiu se poate,
în Brașov se poate, în Oradea, în București pe Lipscani. La noi nu se poate! Nu se
poate că nu vrem! Nu o să țin polițiștii legați de gard  ca să vină toată ziua. Numai că,
de data aceasta, uitați-vă în regulament și să citiți pentru că îl aplicăm! Pentru că, voi
veți  semna   dacă  vreți  să  funcționați  că  sunteți  de  acord  și  dumneavoastră  cu
regulamentul. E prins în contract?”

Inurean Ioan: ”Da.”
Mircea Hava: ”Deci, Doru! Dacă ai uitat să treci niște chestii pe care le-am

discutat  nu o să vă mai vadă consilierii pe aici! Pe voi, pe cei din Primărie! O să
spuneți că vă oblig! Nu vă oblig! Faceți treaba corect așa cum mulți dintre voi o fac!
Nu vreau să vă dau nume acum  cine e rău și cine e bun! Dar voi știți! Și suntem
prieteni! Și vin și eu la o bere! Vă promit! Și vă spun cinstiti! Chiar dacă vreau să mă
opresc la o cafea  nu mă opresc pentru că zice lumea: uite că a venit în vacarmul
acesta! Dar să vină noaptea să vadă ce este aici! Înțelegeți? Chiar dacă am fost un pic
patetic! Dar să știți că la mine vin zeci și sute de oameni, nu la dumneavoastră! Nu că
nu am timp să îi ascult dar avem și altceva de făcut decât să stăm ore întregi și să ne
spună cineva aceeași partitură! Sunați voi la Poliția Locală dacă aveți probleme! A!
Poate vă este frică  de acei oameni! Închideți atunci! Luați-vă bodiguard! Pe stradă
este problema poliției!  Dar el nu are voie să iasă  târâș din local!  Nu are voie! Îi dai



să bea până se face animal!”
Albani Rocchetti Simone: ”Uitaţi-vă la adresa pe care au trimis-o. Mi se pare

cât de cât decent și punctul 2. Muzică până la 40 de decibeli. Adică, nu este exagerat.
Oricum, dacă noi nu îi lăsăm să pună muzică  acolo, cu siguranță  o să fie cineva care
va pune muzică acolo!”

Mircea Hava:  ”Este  bine,  domnule consilier!  Citiți  regulamentul!  La două
ascultări de muzică  îi luăm terasa.”

Albani Rocchetti Simone: ”Pentru că până la ora 22,00 e admisibil. E cum
vorbim noi. În jur de 30 - 40 decibeli.”

Mircea Hava: ”Nu am văzut pe nici o terasă, oriunde 40 de decibeli.”
Albani Rocchetti  Simone: ”Pe mine personal  nu mă deranjează că nu este

muzică defel. Dar albaiulienilor le trebuie să fie muzică.”
Mircea Hava: ”Și mai este o chestiune. Când mergem să măsurăm sunt 38 de

decibeli.  Ar  însemna la  fiecare  instalație  să  punem un aparat  de măsurat   care  să
înregistreze. dar și acolo poate să pună o cârpă sau ceva.”

Inurean Ioan: ”Au voie să pună muzică în interior.”
Pocol Dorin: ”Eu sunt gata să pun un pariu că ultima comandă  va fi la ora 12

fără 20 și eliberarea terasei va fi în jur de …”
Mircea Hava: ”Domnilor consilieri! Ați văzut că nu eu am inventat apa caldă

și când mă duc mă uit la ce se întâmplă în lumea asta mare! Să știți  că și acolo la ora
24,00 se închide. Toată lumea era ok. Că dacă face scandal după ora 24,00 vin băieții
în albastru care nu te întreabă cine ești.”

Pocol Dorin: ”Gata! Să trecem la vot!”
Inurean Ioan: ”Înainte de a trece la vot am o rugăminte. Alineatul 2 de la

articolul 2, prima parte, primul alineat vreau să îl anulăm. În urma unei consultări cu
colegii de la juridic am propus să îl scoatem afară.”

Mircea Hava: ”Ce?”
Inurean Ioan: ”Alineatul 1 de la articolul 2. Deci, va fi tăiat.”
Raul Sebastian Tudorașcu: ”Până la cererea destinatarilor.”
Iancu Gheorghe: ”Aici mai am o întrebare.”
Mircea Hava: ”Doamna Rânghet? Care articol?”
Georgeta  Rânghet:  ”Am discutat  ca  numai  cu  acordul  Primăriei  să  poată

funcționa  și  după 31 octombrie,  peste  iarnă.  Dar  am zis  că  cei  permanenți  vor  fi
autorizați.”

Mircea Hava: ”Atunci când ne-am despărțit așa am zis.”
Georgeta Rânghet: ”Mihai a uitat să îl scoată.”
Pocol  Dorin:  ”Aici  mai  am o întrebare.  Spune că  la  31  noiembrie   ei  au

obligația să elibereze spațiul respectiv de mobilier și  așa mai departe. Aici intră și
copertina și ce mai au ei?”

Georgeta Rânghet: ”Nu. Cele care sunt autorizate e altceva. Acestea sunt doar
sezoniere.”

Pocol Dorin: ”Eu de asta spuneam. De terasele sezoniere vorbim?”
Inurean Ioan: ”Le luăm.”
Pocol Dorin: ”Sunt care nu și le-au luat. De aceea vă spun. Legea e pentru toți



ori nu e pentru toți? Asta este întrebarea?”
Inurean Ioan:  ”Legea trebuie să fie pentru toți.”
Vasile Crișan: ”Deci,  legea spune că până la ora 23,00. Deci, dacă trecem

peste ora 23,00 înseamnă că suntem înafara legii. Dacă vrem să respectăm legea  să fie
pus până la ora 23,00.”

Pleșa Gabriel: ”Care lege?”
Pocol Dorin: ”Hotărârea.”
Mircea Hava: ”Nu e nici una. E legea legată de liniștea publică  care spune

până la ora 22,00. Și terasele peste tot merg până noaptea  mai ales vara. Noi am
discutat atunci  că s-ar putea să fie un octombrie super călduros.  Bun. Lăsăm și  în
octombrie terasele. Trebuie scris acolo. O să ai un octombrie călduros și o să fie 28 de
grade.”

Georgeta Rânghet: ”Dar e până la 31 octombrie.”
Mircea Hava: ”Atunci în noiembrie nu mai trebuie. Să știți că eu am propus

chestia aceasta și am spus: domnilor, am putea să îi lăsăm dacă își pun încălzitoare.
dar pentru asta trebuie făcute alte demersuri. Noi trebuie să ne înțelegem ca oamenii.
Și încă un lucru pe care trebuie să îl știți. Nu vă apucați să vă instalați ceva, că dacă v-
ați instalat ceva  până nu aveți toate documentele indiferent dacă afară sunt 120 de
grade pentru că noi, luni deja dăm drumul,  pentru că o să aveți o mare problemă.
Citiți regulamentul! Ori facem ordinea în treaba asta ori … Vă spun! Numai și numai
datorită necazurilor care ne-au fost create!”

Pleșa Gabriel:  ”Domnul  Primar!  Să nu își  amenajeze înainte  de semnarea
contractului? Dar de când începe semnarea contractului?”

Mircea Hava: ”Domnule președinte!  Poate se semnează azi documentația.
Luni începem să vină la ei  să îi pună în posesieDeci, exact chestiunea regulamentului.
dar nu povești! Că eu mă pun aici și pe urmă începem să tragem de ele! Fiecare cât are
suprafața.”

Albani Rocchetti Simone: ”Ar fi bine să îi întrebăm  și pe cei cu terasele  dacă
au ceva de spus.”

Domnul din public: ”Cu excepția acelui amendament care ne dă voie până la
ora 23,00 și ultima comandă suntem total de acord.”

Iancu Gheorghe: ”Avem amendamente.”
Pleșa  Gabriel:  ”Domnule  președinte!  Și  atunci  modificăm 8,00 -  23,00 în

proiect?”
Georgeta Rânghet: ”8,00 - 23,00. Ultima comandă.”
Domnul  din  public:  ”Singurul  lucru  care  aș  dori  și  mi  se  pare  că  nu  ne

permiteți  deloc este muzica ambientală.”
Mircea Hava: ”Înăuntru.”
Domnul din public: ”Înăuntru? Doar atât?”
Mircea Hava: ”Afară nu prea înțeleg chestia aceasta.”
Iancu Gheorghe: ”Supunem la vot.”
Georgeta Rânghet: ”Programul este 8,00 - 24, 00? Că nu știm ce să scriem.”
Pleșa Gabriel: ”8,00 - 24,00. Ultima comandă la 23,00.”
Georgeta Rânghet: ”Deci, scriem 8,00 - 24,00, ultima comandă 23,00. Așa se



scrie în regulament.”
Pocol Dorin: ”Eu aș vrea să citiți articolul cum e în regulament.”
Georgeta Rânghet: ”Care?”
Pocol Dorin: ”Cu ora.”
Georgeta Rânghet: ”Programul de funcționare: 8,00 - 24,00 iar în paranteză

ultima comandă la ora 23,00.”
Vasile Crișan: ”Comisia ce a propus, domnul Bogățan?”
Ioan Bogățan: ”8,00 - 24,00 cu ultima servire la ora 23,00.”
Iancu  Gheorghe:  ”Alte  discuții  dacă  mai  aveți  la  acest  proiect?  Nu  sunt,

așadar supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu amendamentele propuse.”
”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu amendamentele a fost votat cu 19

voturi pentru și un vot împotrivă Vasile Crișan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 103/2014.

10. Aprobarea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia.
 Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre

precum și raportul de specialitate.
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de

avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
         Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 104/2014.

11. Aprobarea unor modificări în statul de funcții al aparatului de specialitate al
Primarului municipiului Alba Iulia și al Serviciului public de asistență medicală aflat
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.

Se  dă  cuvântul  domnului  Bucur  Vasile  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă sunt? Nu sunt, așadar supun la vot proiectul de
hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”



S-a  adoptat Hotărârea nr. 105/2014

12. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru activități culturale.

Se dă cuvântul doamnei Luminița Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum
și raportul de specialitate.

  Pocol Dorin: ”Lipsește Ryma de aici!”
  Pleșa Gabriel: ”Votăm pe articole?”

      Marcel Jeler: ”Da. Aici așa ar trebui.”
              Iancu Gheorghe: ”Supunem la vot pe articole: 

      Art.1 Aprobă alocarea sumei de 20.000 lei din bugetul local pe anul 2014 -
capitol cultură - Uniunii Scriitorilor din România - Filiala Alba - Hunedoara pentru
asigurarea cheltuielilor de editare şi tipărire a Revistei Discobolul.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

     Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă sunt la acest articol? Nu sunt, așadar supun la
vot. Cine este pentru?”

     ”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 16 voturi pentru și 4 abțineri
Rareș Buglea, Pocol Dorin, Medrea Bogdan, Clepan Dimitrie.”

Art.2 Aprobă alocarea sumei de  până la  20.000 lei  din bugetul local pe anul
2014 -  capitol  cultură  -  Fundaţiei  „Alba  Iulia  1918 pentru  Unitatea  şi  Integritatea
României”   pentru   asigurarea  cheltuielilor  de  editare  şi  tipărire  a  Revistei
Dacoromania.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

     Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă sunt la articolul 2? Nu sunt, așadar supun la vot
aprobarea acestui articol. Cine este pentru?”



”Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 19 voturi pentru și  o abținere
Pocol Dorin.”

Art.3 Aproba alocarea sumei de până la  4000 lei din bugetul local pe anul 2014
-  capitol cultură – Societății cultural – patriotice „Avram Iancu” din Romania, Filiala
Alba pentru buna desfășurare a acțiunilor culturale din anul 2014.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

     Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, articolul 3 a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.4 Aprobă alocarea sumei de  3000 de lei din bugetul local pe anul 2014 -
capitol cultură   – Centrului de Prevenire Evaluare şi Consiliere Antidrog Alba pentru
Concursul Naţional „Mesajul meu Antidrog”.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

     Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă sunt la acest articol? Nu sunt, așadar supun la
vot. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, articolul 4 a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Iancu  Gheorghe:  ”Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre  nr.  12  împreună  cu
articolele votate. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot proiectul de hotărâre împreună cu articolele a fost votat cu
20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 106/2014

13. Aprobarea acordării de sprijin financiar unor unități de cult din municipiul



Alba Iulia.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminița  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre

precum și raportul de specialitate.
Iancu Gheorghe: ”Supunem la vot pe articole:

Art.1 Aprobă acordarea unui sprijin financiar în sumă de 5.000 lei din bugetul
local  al municipiului Alba Iulia pentru  întreţinerea  și funcționarea Protopopiatului
Greco Catolic Alba Iulia.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Se dă cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa Iulius Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă aveți? Nu sunt, așadar supun la vot articolul 1.
Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 19 voturi pentru și  o abținere
Pocol Dorin.”

Art.2 Aprobă acordarea unui sprijin financiar în sumă de 5.000 lei din bugetul
local   al  municipiului  Alba  Iulia pentru   întreţinerea   și  funcționarea  Parohiei
Romano Catolice Bărăbanț.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Se dă cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa Iulius Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă aveți? Nu sunt, așadar supun la vot articolul 2.
Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Iancu Gheorghe:  ”Supun la  vot  proiectul  de  hotărâre  împreună cu  articolele
votate. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul de hotărâre împreună cu articolele a fost votat cu
20 voturi pentru.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 107/2014

14. Organizarea evenimentului de sărbătorire a cuplurilor care împlinesc 50 de
ani de căsătorie și aprobarea acordării unor sume de bani acestora.

Se  dă  cuvântul  doamnei   Delia  Cristescu  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum și raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Se dă cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa Iulius Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
           Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Pleșa Gabriel: ”Nu 500 de lei se dădeau?”
Delia Cristescu: ”Nu. 300 de lei.”
Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă mai sunt? Nu sunt, atunci supun la vot

proiectul. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 108/2014

15. Aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Căminului pentru
persoane vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba
Iulia.

Se dă cuvântul  doamnei Bedelean Corina care prezintă proiectul  de hotărâre
precum și raportul de specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Pleșa Gabriel: ”Dar până acum nu a fost un regulament?”
Bedelean Corina: ”Ba da.”
Iancu Gheorghe: ”Alte discuții dacă mai sunt? Nu mai sunt, atunci supun la vot.

Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 109/2014



16. Însușirea documentației tehnice de dezlipire a unui imobil (spațiu comercial)
situat în Alba Iulia, str. Nicolae Balcescu.

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum
și raportul de specialitate.

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de
avizare  din  partea  Comisiei  pentru  administrarea  domeniului  public  şi  privat,
agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Pocol Dorin: ”E cea din piață?”
Aurica Groza: ”Da. Dar e vorba de reparcelare.”
Pocol Dorin: ”Dar nu vorbim de teren ci de clădire?”
Aurica Groza: ”De clădire în sine. Se parcelează  doar că e vorba de concesiune.

Terenul e concesionat. Clădirea e proprietate.”
Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este

pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 110/2014

17. Parcelarea și  înscrierea dreptului de proprietate asupra unui imobil  (teren)
situat în Alba Iulia, P-ța Iuliu Maniu, lângă BL. P1AB.

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum
și raportul de specialitate.

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de
avizare  din  partea  Comisiei  pentru  administrarea  domeniului  public  şi  privat,
agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

  Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă  sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 111/2014

18. Parcelarea și  înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gemina.

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum
și raportul de specialitate.

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de
avizare  din  partea  Comisiei  pentru  administrarea  domeniului  public  şi  privat,
agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



Aurica  Groza:  ”A fost  în  baza  unui  PUZ  aprobat  pentru  alinierea  la
stradă.”

  Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă mai sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 112/2014

19. Proiect de hotărâre privind însusirea expertizei tehnice judiciare – completare
I, efectuata în Dosar nr.7554/176/2012 aflat pe rol la Judecatoria Alba Iulia.

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum
și raportul de specialitate.

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de
avizare  din  partea  Comisiei  pentru  administrarea  domeniului  public  şi  privat,
agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

  Iancu Gheorghe: ”Discuții dacă  sunt? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 113/2014

Marcel  Jeler:  ”Cred  că  prin  aprobarea  regulamentului  de  la  proiectul  nr.  9
diversele nu își mai au obiectul.”

Iancu Gheorghe: ”Alte discuții dacă mai sunt? Nu sunt, atunci declar ședința
extraordinară de astăzi închisă.”

Alba Iulia, 4 aprilie  2014

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                                         SECRETAR
                         Consilier                                                          Marcel Jeler
                    Iancu Gheorghe




